
 

 ACTA 

Expedient núm.: Òrgan col·legiat: 

PLE/2020/1 El Ple 

 

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ 

Tipus de convocatòria Ordinària

Data 3 de febrer de 2020 

Durada Des de les 20.30 fins a les 21.45 hores 

Lloc Sala de Plens 

Presidida per Juan Víctor Martí Vallés 

Secretari Jaime Perelló Marcé 

 

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ 

DNI Nom i Cognoms Assisteix

43149778F Andreu Villalonga Simonet SÍ

78204183C Catalina Carmen Cortés Jaén SÍ

43165655Z Cesareo Moreno Llabrés SÍ

34067160C Concepción Rodríguez Rodríguez SÍ

43017083E Francisca Serra Capó SÍ

42960070A Francisco Moya Pol SÍ

37338768Q Gabriel Nadal Fullana SÍ

43060702X Josefina Ramis Rigo SÍ

43028232Q José María Pons Morey SÍ

78211067G Juan Víctor Martí Vallés SÍ

78214157N M. Aurora Mateu Martínez SÍ

78214167E Paula Moyá Llabrés SÍ

43071918W Rafael Ramis Fuertes SÍ
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Una vegada verificada pel  Secretari  la constitució vàlida de l’òrgan, el President 
obre la sessió, procedint a la deliberació sobre els assumptes inclosos en l’ordre del 
dia

 

A) PART RESOLUTIVA 

 

Aprovació  deixar  sense  efecte  l'acord  del  ple  ordinari  de  data  3  de 
novembre de 2015, en relació a la declaració de Binissalem municipi amic 
dels animals i respetuós amb els seus drets, i declaració de Binissalem 
municipi antitaurí

La  Comissió  Informativa  de  data  8  de  gener  de  2020,  dictamina  informar 
favorablement la inclusió a l'ordre del dia del pròxim ple,

Vist que al ple de data 3 de novembre de 2015 es va acordar declarar Binissalem 
municipi  amic  dels  animals  i  respectuós  amb  els  seus  drets,  i  declaració  de 
Binissalem municipi antitaurí,
Vist que en data 5 de maig de 2016, la Fundació del Toro de Lidia  va presentar 
escrit  formulant  recurs  contenciós-administratiu  contra  l'acord  del  ple  de 
l'ajuntament de Binissalem de data 3 de novembre de 2015, 
Vist que en data 22 d'octubre de 2019, el jutjat contenciós administratiu núm. 1 de 
Palma, remet sentència de data 22 de juliol de 2019 amb núm. 188/2019 que té 
caràcter  de  firme.  Desestimant  les  causes  de  la  inadmisió  al.legades  per 
l'ajuntament de Binissalem i estimar el recurs contenciós-administratiu interposat 
per la Fundación Toro de Lidia, contra el punt 3r de l'acord cinquè del Ple ordinari 
de data 3 de novembre de 2015, que es declara nul de ple dret,
Vist que en data 5 de novembre de 2019, l'ajuntament de Binissalem va remetre al 
Jutjat  Central  de  lo  Contenciós-Administratiu  núm.  1  de  Palma,  procediment 
ordinari 71/2016, comunicant que l'ajuntament està en tramitació per l'aprovació 
pel proper ple de la corporació deixar sense efecte l'acord del ple ordinari de data 
3 de novembre de 2015, 
Es sotmet al Ple, la següent proposta d'acord:

Primer. Aprovar deixar sense efecte l'acord del Ple ordinari de data 3 de novembre 
de 2015, en relació a la declaració de Binissalem municipi  amic dels animals i 
prespectuós amb els seus drets, i declaració de Binissalem municipi antitaurí.

Intervencions:
La Sra. Ramis, abans de començar la seva intervenció, demana la opinió de Unió 
per Binissalem.
El Sr. Batle diu que en el seu moment es va expressar la seva posició i ara només 
es dona compliment a la sentència.

La Sra. Mateu diu que votaran en contra. Han revisat la documentació i segons 
creu, o bé falta documentació, o bé l’Ajuntament no ho ha tingut tot en compte. 
Diu que faltaria documentació entre l’any 2017 i 2019. Demana per què no va 
recórrer  la  sentència.  Diu que no  hi  ha  sanció,  sinó una condemna en costes. 
També recorda que es trobava a la comissió informativa del mes de novembre de 
2019 i no s’ha convocat plenari en relació a aquest punt fins ara. Diu que els hi  
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hagués agradat rebre tota la informació oportuna i poder opinar si l’Ajuntament 
havia de recórrer o no. Recorda que l’actual Equip de Govern va votar a favor, i ara 
només és una simple declaració política.

El Sr. Villalonga diu que votaran a favor.

El Sr. Batle, escoltades les intervencions, acorda deixar damunt la taula el present 
punt als efectes de donar resposta a totes les preguntes plantejades.

Votacions:

El punt es deixa damunt la taula per a la propera sessió.

Ratificació adhesió Pacte Ciutadà per una Mallorca lliure de violències 
masclistes. 

Proposta:
Atès que el Ple ordinari, en sessió de data 6 de juny de 2016, va acordar adherir-se 
al PACTE CIUTADÀ PER UNA MALLORCA lliure de violències masclistes, 
Atès que al  punt  segon de l’acord  adoptat,  s’estableix  que s’haurà  de ratificar 
anualment, cada novembre, amb l’assumpció de compromisos nous, 
Es sotmet a consideració del Ple la següent proposta d'acord: 

PRIMER.-  Ratificar  l’adhesió  al  PACTE  CIUTADÀ  PER  UNA  MALLORCA  lliure  de 
violències masclistes. 

SEGON.- Donar trasllat del present acord, a la Direcció insular d’Igualtat del Consell 
de Mallorca i a les àrees i els serveis municipals corresponents en compliment dels 
compromisos assumits pel municipi, als efectes oportuns”. 

Intervencions:
La Sra. Ramis diu que s’han posat en contacte amb l’equip directiu i representants 
de pares i mares i d’alumnes, i és un tema consensuat, i per tant diu que s’ha 
d’elevar al Consell Escolar sense cap problema.
El Sr. Moreno diu que és un binomi molt encertat ja que juga amb la identitat del 
poble  i  la  innovació  de  l’escola  més oberta i  més  participativa.  Igualment,  vol 
felicitar als docents del poble que durant aquest confinament no han deixat de fer 
feina.

Votacions:
La  proposta  és  aprovada  per  unanimitat  dels  assistents,  existint  el  quòrum 
legalment establert.

 

Proposició de Més de suport a la declaració de Bé Catalogat al camí romà

Dictamen de la Comissió Informativa de dia 2 de desembre de 2019:
Proposta:
El grup municipal Més per Binissalem presenta la següent proposició de suport  a 
la declaració de Bé Catalogat al camí romà,
Exposició de motius
El passat mes d’agost l’àrea de PatrimoniUU del Consell de Mallorca en base a 
l’article 24 de la Llei 12/1998, de Patrimoni Històric de les Illes Balears ordenà 
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paralitzar les obres de tancament d’una finca contigua amb el camí romà ja que 
s'hi feien obres a les marjades sense seguir les prescripcions del Comitè Tècnic 
Municipal de Patrimoni de reconstruir les parets amb la tècnica de pedra en sec i 
col·locant pals de fusta.
Després d’això el Servei de Patrimoni Històric del Consell amb data de 21 d’octubre 
va emetre un informe pel tècnic de patrimoni etnològic del servei que descriu que 
es tracta d’un tram de l’antiga ruta de comunicació entre els pobles de Binissalem 
a Alaró, que discorre emmarcat per dues parets seques i presenta un tram central 
amb un centenar de metres d’un empedrat de gran qualitat. Aquest camí fora de 
l’àmbit de la muntanya és bastant poc usual, per la qual cosa el tècnic conclou que 
el camí reuneix els valors per ser Bé Catalogat.
Per tot això, a proposta del grup MÉS, el Ple adopta els següents
ACORDS:
1. L’Ajuntament de Binissalem protegirà les actuacions que es duguin a terme al 
camí romà a través del Comitè Tècnic Municipal de Patrimoni.
2. Manifestar el seu suport perquè el Departament de Cultura, Patrimoni i Política
Lingüística del Consell de Mallorca dugui a terme els tràmits necessaris perquè el
camí romà sigui declarat Bé Catalogat.

Intervencions:
El Sr. Batle dona la paraula a la Sra. Mateu.

Per la seva part, la Sra. Aurora cedeix la paraula al Sr. Moreno que dona llegida a la 
moció.

Es tracta, segons diu, de què el camí romà es protegeixi com pertoca, i que no es 
facin obres que no segueixin les indicacions del comitè de patrimoni.

La Sra. Ramis diu que donaran suport a la proposta. Diu que els hi sobra el primer 
punt  ja que l’Ajuntament  ja hauria de protegir  aquest  camí de  motu propi;  no 
obstant, diu, pareix que ha oblidat les seves obligacions. Demana que intervingui 
el regidor de patrimoni per veure què opina de la proposta.

El Sr. Moreno també es suma, i els hi hagués agradat que l’Ajuntament actués més 
aviat possible.

El Sr. Batle diu que el punt està consensuat per tot el seu grup municipal.

La  Sra.  Ramis  vol  que  consti  en  acta  que  el  regidor  de  patrimoni  renuncia  a 
contestar.

Votacions

Es passa a votació el punt de l’ordre del dia, essent aprovat per 9 vots a favor 
(MÉS, PSOE, UNIÓ PER BINISSALEM); 4 abstencions (PP).

 

B) ACTIVITAT DE CONTROL 

 

DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS I DECRETS DICTATS PER LA BATLIA-
PRESIDÈNCIA.

D’acord  amb  allò  que  disposa  l’article  42  del  Reglament  d’organització, 
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funcionament  i  règim jurídic  de  les  Entitats  Locals,  el  Sr.  Batle  passa  a  donar 
succinta compte dels Decrets de Batlia resolts des de l’anterior sessió.

La Corporació se’n dóna per assabentada.

La  Sra.  Mateu  demana  que  se’ls  hi  faci  arribar  per  correu  electrònic  tota  la 
informació disponible.

 

 

DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS I ACORDS ADOPTATS PER LA JUNTA 
DE GOVERN LOCAL.

La Corporació se’n dóna per assabentada.

La  Sra.  Mateu  demana  que  se’ls  hi  faci  arribar  per  correu  electrònic  tota  la 
informació disponible.

MOCIONS D’URGÈNCIA

No es presenten.

C) PRECS I PREGUNTES 

 

Precs i preguntes.

Pren la paraula el Sr. Pons, en representació del PSOE:
1.- El passat mes de juny arrel d'una fuita d'aigua de la clau de pas i el comptador 
d'un  habitatge  del  carrer  Jaume  III,  l'ajuntament  va  procedir  a  encomanar  la 
reparació de la mateixa, pot explicar qui va donar ordres de com es reparàs i qui 
es va fer càrrec de les despeses? 
R (Sr. Batle): en aquest moment no li podem contestar, li farem arribar.
2.-  Pregunta:  Fa  uns  anys  es  varen sembrar  uns  arbres  al  carrer  Rector  Rafel 
Sabater, aquest arbres pareix que no tenien problemes de salut, ara be, pareix que 
arrel d'una poda un poc excessiva i pot ser inadequada s'han mort. Pot explicar qui 
va  donar  ordres  de  contractar  aquesta  empresa,  quines  recomanacions  tenia  i 
quines mesures s'han preses cap a l'empresa que va fer dita poda? 
R (Sr. Batle): ho mirarem i li farem arribar.
Sr. Pons: les preguntes se varen presentar en temps i forma i no hi ha impediments 
perquè es contestin ara tot d’una.

Sr. Moyá: en relació als arbres no n’hi ha cap de mort.

3.- Pregunta: Segons un article de la premsa on posa en paraules seves que s'està 
en negociacions avançades per adquirir dos solars per destinar-los a aparcaments, 
no li sembla incorrecte que aquest ple s'hagi d'assabentar per medis públics abans 
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que  pels  canals  oficials?,  pot  explicar  el  perquè  aquest  menyspreu  als 
representants dels altres partits?
R (Sr. Batle): no volem fer cap menyspreu; sí és cert que hem fet xerrades amb uns 
i  altres i  se vos ha fet  arribar d’una manera o altra.  No és res oficial,  si  es fa 
qualque actuació s’ha de passar per plenari. 
Sr. Moyá: a les Comissions Informatives, si hi havia un procés de negociació, es 
podria dir que s’està en contacte amb els propietaris i  així poder aportar idees 
entre tots.

4.- Pregunta: Arrel també d'un comunicat de premsa aquest ajuntament manifesta 
que ha retirat totes les targetes que es feien servir per subministrar benzina per 
evitar malversacions amb l'ús de les mateixes, ara bé, si això és així es perquè 
aquest ajuntament ha de tenir sospites que s'estan fent mal ús de les mateixes, 
justificades  a  més,  perquè  en  articles  de  premsa  posteriors  reconeix  que  la 
despesa  en benzina s'ha  reduït.  Per  tant,  pot  explicar  a  aquest  plenari  quines 
sospites en té? Si no en té, pot explicar com és que després e molts d'anys de fer 
servir aquest sistema sense cap problema ara el deixa de fer servir?, no creu que 
posar sospites damunt els funcionaris i empleats de l'ajuntament sens fonament 
no és el més adequat per un bon clima laboral?
R (Sr. Batle): en cap moment per part d’aquesta Batlia ni equip de govern s’ha 
acusat  a  cap  funcionari.  Si  jo  hagués  dit  lo  que  varen  publicar  els  diaris  ho 
haguessin posat entrecomillat. Sabeu com són els mitjans de comunicació. Si es va 
canviar el sistema va ser perquè se’m va recomanar fer-lo d’aquesta manera. En 
cap manera es va dir ni donar a entendre que es posés en dubte l’honorabilitat 
dels funcionaris.
Sr.  Moyá:  s’ha d’entendre que els  funcionaris  es poden sentir  ofesos ja que la 
notícia no va ser desmentida.

Sr. Batle: vaig xerrar amb uns representants sindicals i els hi vaig dir el què havia 
passat.

5,- Al parèixer s'ha firmat un conveni per la cessió del casal de Cals Agustins per 
part del Bisbat a l'Ajuntament, conveni del qual aquest plenari no té coneixement 
del  seu contingut,  així  i  tot  ens hem assabentat que la cessió és per un breu 
termini de 5 anys. Li pareix adequat no donar informació de la firma del conveni al 
plenari?,  li  pareix  adequat  un  termini  tan  curt  de  temps?,  quina  previsió  de 
despesa està prevista per adequar el casal?
R (Sr. Batle): aquest conveni ja es va fer públic i es va fer arribar en un moment 
donat i es va posar damunt la taula a qualque plenari. No obstant no hi ha cap 
problema en què se vos faci  arribar. En tot cas, són cinc anys prorrogables. La 
previsió de despesa no li puc dir, encara que seran despeses bàsiques.
6.-  Mantenir  les  instal·lacions  esportives  en  bon estat  és  primordial  donat  l'ús 
intensiu al que es veuen sotmeses, ara bé, tenim constància de que en reiterades 
ocasions s'han produït actes vandàlics al  pavelló cobert,  pareix que accedint al 
mateix per una porta de sortida d'emergència que no tanca de manera correcte. 
Actes que han estat posats en coneixement del Batle i regidor responsable sense 
que  pareixi  que  s'hagin  pres  mesures  per  evitar-los,  com es  pot  veure  per  la 
reiteració  dels  actes  vandàlics  abans  indicada.  Aquests  actes  dificulten  sobe 
manera l'ús normal del  pavelló i  per tant és important evitar-los,  per tant,  pot 
explicar quines i en quin moment fan comptes prendre mesures per evitar-los?
R (Sr.  Batle):  s’han anat  prenent  mesures  a  través  de  la  policia  i  de  diversos 
col·lectius. Les portes d’emergències no es poden tancar i la nostra intenció és 
posar càmeres de vigilància.
Sr. Moyá: suggerim que quan acabin les activitats es tanqui amb una cadena i així  
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seria una solució per al vespre.

Sr. Batle: això es va fer i lo que passava és que les portes després no s’arribaven a 
obrir. I no vull ser responsable de lo que pugui passar.

La Sra. Ramis exposa els següents precs:

1.-  Prego  que el  Batle  demani  perquè s’ha de  tancar  la  porta  lateral  del  CEIP 
Binissalem i que es faci un informe de riscs.

2.-  Prego  que  es  posi  en  contacte  amb  els  directors  d’escola  pels  darrers 
desperfectes.

Sr. Batle: li farem arribar al regidor d’educació.

3.- Prego que es faci una intervenció al clavegueram de Biniali i tengui una reunió 
amb els veïnats. 

4.- Prego que es doni permís per accedir a les factures de manera telemàtica

Sr. Batle: ho tindrem en compte.

És el torn del Sr. Moreno en representació del grup municipal MÉS:

1.- Ha rebut l'ajutament alguna denúncia per part d'una empresa telefònica per 
connectar faroles a la seva línia? Demanam a part que se'ns enviï un informe amb 
totes les denúncies que té actualment l'Ajuntament de Binissalem.

R (Sr. Batle): ho mirarem.
2.- Quins terrenys municipals s'han oferit a la Conselleria d'Afers Socials per ubicar-
hi una residència?
R (Sr. Batle): encara no s’han ofert cap.
Sr. Moreno: a noltros se’ns ha dit que han ofert uns terrenys amb vistes a unes 
vinyes.

Sr. Batle: encara no s’ha ofert cap.

3.- Quines passes s'han duit a terme per complir l'acord de ple del passat 7 de 
gener de 2019, per traslladar l'escoleta municipal?

R  (Sr.  Batle):  el  regidor  d’educació  va  tenir  una  reunió  amb  el  director  de 
planificació de centres del Govern Balear.

4.- Quin ha estat el procediment realitzat per contractar els conserges dels centres 
escolars?

R (Sr. Batle): un contracte menor.

Sr. Moreno: a on s’ha publicat.

Sr. Batle: no es té constància.

5.-  Demanam una vegada més que es tengui  més ben cuidat  i  net  el  Polígon 
Industrial.

R (Sr. Batle): ho tindrem en compte.

6.- Quines obres s'han realitzat al Cementiri? Quin ha estat el seu cost?

R (Sr. Batle): s’han sembrat tres o quatre arbres i el cost encara no li puc dir.

7.- Demanam que l'Ajuntament elabori un Pla Estratègic de subvencions.

R (Sr. Batle): ho tindrem en compte.
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8.- Per quan es té previst fer la reunió amb l'empresa d'aigües, que s'havia de fer 
inicialment el passat 28 de desembre?

R (Sr. Batle): estàvem esperant una documentació que ens va arribar divendres. I 
ara properament farem la reunió.

Pren la paraula la Sra. Mateu, en representació de MÉS:

9.- Qui és responsable de posar papereres a Binissalem?

R (Sr. Batle): suposo que dec ser jo, l’Ajuntament.

Sra. Mateu: per què al consell d’infants va dir que era la Mancomunitat.

Sr. Batle: a lo millor no vaig dir això. Qui lleva i posa les papereres som noltros 
emperò hi ha una proposta de la Mancomunitat de reduir les papereres i no posar-
n’hi més.

10.- Demanam que ens facin arribar tota la documentació i informació pertinent a 
la situació de l'aparcament situat al carrer perllongació Rectoria.

R (Sr. Batle): d’acord.

11.- Demanam informació sobre la contractació d'un assessor de comunicació.

R (Sr. Batle): no sé qui és perquè no el conec.

Sra. Mateu: d’acord vos ho diré.

Pren la paraula el Sr. Villalonga, en representació del PP:

1.-  Ens  podeu  informar  de  com  estan  l'expedient  d'obra  85/02  i  l'expedient 
d'activitat  37/08,  i  quines  gestions  s'han fet  des  de  batlia  respecte  a  aquests 
expedients?

R (Sr. Batle): ho mirarem i li farem arribar.

2.- Volem que ens passin una relació de tots els passos de vianants fets durant el 
2018-2019 i els informes per part de policia i secretaria de tots aquests, en cas que 
fos necessari.

R (Sr. Batle): li farem arribar.

3.- Demanem, una vegada més, els pesatges de les fraccions de fems generades 
al  poble dins  l'any 2019.  També que a partir  d'ara,  se'ns  passi  una còpia  dels 
pesatges quan l'Ajuntament en rebi la informació per part de la Mancomunitat.

R (Sr. Batle): ho tindrem en compte.

4.- Quina valoració es fa des de batlia sobre les recomanacions que ha fet el servei 
de prevenció laboral d'aquest ajuntament.

R (Sr. Batle): no fem valoracions, farem les recomanacions que ens han fet. 

Sr. Villalonga: que se’ns faci arribar.

Sr. Batle: Demanarem als serveis jurídics si es pot fer arribar.

5.- Per què no s'han pagat les hores extres dels treballadors aquest mes?

R (Sr. Batle): l’equip de govern no ha dit que no es pagaria. El sistema de control  
de les hores extres ha canviat.

Sr. Villalonga: s’han pagat totes les hores extra?

Sr.  Batle:  no  s’han  pagat  totes  perquè  s’ha  fet  un  canvi  de  procediment 
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administratiu. S’ha canviat el sistema de comprovació, que ha de ser previ a què 
es facin, i no quan ja estaven fetes que és quan es signava fins ara.

Sr. Villalonga: entenc que ha canviat a principi de mes.

Sr. Batle: es va informar que es faria d’aquesta manera però al final no es va fer. I  
no es pagaran fins que no es comprovi que s’han realment fetes les hores.

6.- De qui és competència la neteja i manteniment dels embornals?

R (Sr. Batle):manteniment a l’Ajuntament i la neteja un cop a l’any a l’empresa, 
segons informe de l’enginyer.

Sr. Villalonga: ens ho fareu arribar l’informe de l’enginyer?

Sr. Batle: sí.

7.- Per què està tancat l'aparcament del carrer Mostra?

R (Sr. Batle): perquè el propietari va reclamar que li retornéssim.

Sr. Villalonga: no va ser perquè es va fer obra dins el solar?

Sr. Batle: no, en cap moment.

Sr.  Villalonga:  vostè  pot  afirmar  que l’Ajuntament  no  va  enviar  un  operari  per 
arreglar els adoquins?

Sr.  Batle:  sí,  va ser així,  però en cap moment el  propietari  s’ha fet enrere per 
aquest motiu.

8.- Sabent que és informació confidencial, ens podeu passar per escrit quin va ser 
el jurat de les carrosses 2019, ja que per part de batlia se'ns va dir que duien un 
jurat expert en la matèria?

R (Sr. Batle): lo de expert en la matèria no ho record però la comissió de festes va 
nomenar una persona i vos farem arribar tota la informació.

9.- Podeu passar-nos, al detall, quins han estat els costos de les festes de Sant 
Jaume, Sa Vermada i Nadal?

R (Sr. Batle): vos ho farem arribar.

Sr. Villalonga: noltros ho hem comprovat, i si falten encara falten més factures per 
arribar l’Ajuntament tindrà un bon problema.

10.- Arrel de les declaracions fetes pel batle a un mitjà de comunicació, on deixava 
entreveure que per part d'alguns treballadors d'aquest ajuntament es feia mal ús 
de les targetes de benzina, volem saber quins han estat aquests treballadors que 
han fet el mal ús i, en cas contrari, és a dir, que no s'hagi pogut demostrar, volem 
que el batle es retracti públicament de les seves afirmacions.

Sr. Villalonga: si vostè no va fer aquestes declaracions demanem que es faci un 
comunicat de premsa desmentint el què es va publicar.

R (Sr. Batle): sabeu que no som partidari de jugar al joc de rèpliques dels mitjans 
de comunicació.

Sr.  Villalonga:  vostè afirma que no ho va dir,  però per què es varen llevar  les 
targetes.

Batle: jo ho vaig entendre així per ser recomanació de la interventora.

11.- Demanem informació sobre la contractació del sereno.

R (Sr. Batle): és a través del SOIB programa visibles
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12.- Ens podeu passar quin cost ha tingut l'adaptació de Cals Agustins? Demanem 
un informe de secretaria i intervenció sobre si es podien realitzar aquestes obres 
amb pressupostos prorrogats.

R (Sr. Batle): vos ho farem arribar.

13.- Quantes persianes tenen els edificis municipals a haver de mantenir?

R  (Sr.  Batle):  no  tenc  ni  idea  però  moltíssimes,  vos  farem  arribar  aquesta 
informació.

Sr. Villalonga: hi  ha moltes factures per aquest concepte i  volem que ens facin 
arribar aquesta informació.

Sr. Villalonga: record que hi ha dos registres d’entrada que no han estat contestats: 
__cercar registres d’entrada__.

La Sra. Ramis vol afegir un darrer prec:

1.- Li demanaria que si la oposició intenta fer la seva feina d’entregar en temps i 
forma  precs  i  preguntes,  que  dugui  preparades  les  respostes.  Perquè  ara  ens 
veiem obligats a demanar-li amb quin termini ens contestarà.

Sr. Ramis:

1.- Arrel de la pregunta del Sr. Villalonga en relació a les carrosses, qui va pujar a 
l’escenari va donar a entendre que tots els anys anteriors hi va haver “brutor” en 
quant al jurat.

Sr. Batle: no crec que en absolut volgués menysprear a ningú. Xerraré amb ell i li 
faig arribar les seves disculpes.

Sra. Mateu: hi havia un acord de plenari que deia com es regulava el jurat.

Sr. Batle: ho revisaré.
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